
學校名稱：明知大學（Myongji University） 

提供交換生名額：每年 5名 

*請留意，每年分為兩次申請出國交換，時間約為每年的 3/4 月與 9/10 月 

申請細節資訊請參考 本處網頁：國際交流→出國交換/雙聯→校內甄選簡章 

 

1. 建校年份：1948 

2. 學生數：24,648 名 

3. 網站：https://www.mju.ac.kr/sites/mjukr/intro/intro.html 

簡介： 

明知大學創建於 1948 年，是一所綜合性私立大學，位於首爾市內的校區設有人

文社會學科單科學院，位於離首爾一個小時距離的龍仁校區設有自然科學學科及

藝術體育單科學院，明知大學還設有面向外國留學生的韓國語教育機構，即韓國

語學堂。長期以來，明知大學的畢業生活躍在韓國各行各業，發揮其重要作用。

據 2021CWUR 世界大學排名，該校位列韓國第 46 位，世界第 1445 位。明知大

學的院系設置人文學院，政法學院，商經學院，理學院，工學院，建築學院。 

Myongji University was founded in 1948 and is a comprehensive private university. 

Its campus in Seoul has a single college of humanities and social sciences, and its 

Yongin campus, which is an hour away from Seoul, has a single college of natural 

sciences and arts and sports. Myongji University also has a Korean language 

education institution for foreign students, namely the Korean Language School. For a 

long time, graduates of Myongji University have played an important role in all walks 

of life in Korea.  

The faculties of Myongji University include the School of Humanities, the School of 

Political Science and Law, the School of Business and Economics, the School of 

Science, the School of Engineering, and the School of Architecture. 

 

資料來源：

https://baike.baidu.hk/item/%E6%98%8E%E7%9F%A5%E5%A4%A7%E5%AD%B8 


